
Title (en)
Moulded body for encapsulating radioactive wastes, and process for manufacturing this body.

Title (de)
Formkörper zur Einbindung radioaktiver Abfälle und Verfahren zu seiner Herstellung.

Title (fr)
Corps moulé pour enrober les déchets radio-actifs et procédé pour sa fabrication.

Publication
EP 0081084 A1 19830615 (DE)

Application
EP 82110144 A 19821104

Priority
DE 3144754 A 19811111

Abstract (en)
[origin: ES8404864A1] There are known molded bodies for the safe, long time fixation of radioactive and toxic wastes which have a matrix of
graphite and inorganic binding agent, preferably nickel sulfide. An increased resistance to leaching is obtained with molded bodies that have a waste
containing nucleus and a waste free shell made of the same graphite matrix.

Abstract (de)
Zur sicheren Langzeit-Einbindung von radioaktiven und toxischen Abfällen sind Formkörper bekannt, die eine Matrix aus Graphit und einem
anorganischen Bindemittei, vorzugsweise Nickelsulfid, besitzen. Eine erhöhte Auslaugbeständigkeit erreicht man mit Formkörpern, die einen
abfallhaltigen Kern und eine abfallfreie Schale aus der gleichen Graphitmatrix besitzen.
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